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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi er őforrás miniszternek

„Lesz-e következménye az AEEK szabálytalan, többmilliós bírsággal sújtot t
közbeszerzéseinek?”

Tisztelt Miniszter Úr !

Legutóbb idén ősszel marasztalta el a Közbeszerzési Dönt őbizottság az Állami Egészségügy i
Ellátó Központot (ÁEEK) szabálytalan közbeszerzései miatt . A bírság összege ezúttal 1 0
millió forint volt, ami a nyár óta kiszabottakkal együtt így már közel 50 millió forintra rúg .
Az ÁEEK oldalán közbeszerzési tanácsadóként a preanalitikai és mikrobiológiai labor
berendezések beszerzése (iktatószám : 10677/2017), valamint lélegeztető munkaállomáso k
beszerzése (iktatószám: 5892/2017) során a JURATIO Közbeszerzési Zrt . járt el, az
orvostechnikai eszközök szállítása és üzembe helyezése (iktatószám: 10534/2017) tender
pedig az Őszy Ügyvédi Iroda tanácsadói közreműködésével zajlott le.
Már az első milliós nagyságrendű büntetés arra kellett volna hogy késztesse az ÁEE K
vezetőségét, hogy felülvizsgálja az elbukott közbeszerzéseket szabályosnak ítél ő külsős
tanácsadó cégekkel való együttműködését . A megfelelő konzekvenciák levonása azonban úgy
tűnik, ezúttal is elmarad, ehelyett az ÁEEK – ahogyan a korábbi döntések után, úgy most is –



bírósághoz fordul . És sajnálatos módon annak sem látni jeleit, hogy az egészségügyért felel ős
minisztérium nyomást gyakorolna az intézményre a közpénzekkel való felelős gazdálkodás
érdekében.

Tekintettel arra, hogy az ÁEEK az egészségügyért felel ős miniszter irányítása alatt áll,
kérdezem miniszter urat,

1. Tett-e lépéseket annak érdekében, hogy az ÁEEK közbeszerzései körüli, sokmillió s
bírságok formájában lecsapódó anomáliák okait feltárja és megszüntesse ?

2. Ha igen, melyek voltak ezek a lépések, és milyen eredményeket hoztak ?
3. Indított-e vizsgálatot a szabálytalanságok feltárására, történt-e már felel ősségre vonás

a szóban forgó közbeszerzések kapcsán ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. november 16 .

Tisztelettel,

Dr. Hadházy Ákos
országgyűlési képviselő

(LMP)
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